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Villreinfangsten som Verdensarv  

 - En ti tusen år lang tradisjon 
 

Arbeidsutvalget – 25.10.2017  
 

Sted:    Telefonmøte 

 

Til stede:  

Arbeidsutvalg:  Per Dag Hole, John Olsen, Bengt Fasteraune. 

 Egil Mikkelsen 

 

Ellen Marie Sørumgård Syse (prosjektleder, referent). 

 

Meldt forfall:  Kristin Hille Valla 

 

 

 

Sak:   Ansvar 

09/17 Til dagsorden   

10/17 Forberedelse/diskusjon 

tilbakemelding fra 

Riksantikvaren 

- ICOMOS 

befaring sommer 

2018 

- Fagrapporter 

revisjon 

Trond Taugbøl, RA, på Hjerkinn 11.okt. Dialog med 

Bengt og Per Dag: Departementet vært tydelige 

overfor RA om at VSV skal være med i RA’s 

vurderingsgrunnlag. ICOMOS skal også befare vårt 

prosjekt. RA spør om det er mulig å bruke et 

naturkriterium; for eksempel fonnefunn og 

klimaendringer. Tydelige signaler på at 

serienominasjon er uaktuelt pga Sametinget. 

 

Mest positive tilbakemelding fra RA på lang tid. 

Hvordan gjøre kontakten med ICOMOS best mulig?  

 

AU hadde en diskusjon rundt strategivalg, og hva 

som bør/kan vektlegges. Ulike synspunkter på RA sin 

tilbakemelding.  

Saken må drøftes videre i styret på førstkommende 

møte. Taugbøl har sagt seg villig til å delta på et 

styremøte, for å være med å diskutere opplegg rundt 

ICOMOS-befaring. Vil orientere om organisering, 

tidsramme osv. Har antydet medio november-primo 

desember som aktuelt tidspunkt for å delta på møte. 

Per Dag 

11/17 Kontaktforum – utsatt 

til våren 2018 

Kontaktforum i oktober ble utsatt pga dårlig 

påmelding. Vanskelig dato for mange. 

 

Etter de siste signalene fra RA kan Kontaktforum til 

våren ha mer fokus på at dette er et prosjekt som går 

framover, enn at det skal fungere som et 

«innsalgsmøte». 

 

Må diskutere tidspunkt og lokalisering.  

Kristin 

Ellen 
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12/17 Verdiskapingsmidler til 

«Villreinløypa» 

Ellen informerte kort om at det omsøkte prosjektet 

«Villreinløypa» der VSV er en av samarbeidspartene, 

har fått innvilget tilskudd på 2,5 millioner fra 

Miljødirektoratet. Gudbrandsdalsmusea står som 

prosjekteier. Tilsagnsbrev ikke mottatt da AU ble 

avholdt; kommer tilbake med mer informasjon på 

neste styremøte. 

Ellen 

13/17 Nytt styremøte i løpet av 

høsten 2017 

Nytt styremøte satt til 11.desember. Vil bli avholdt i 

Oslo. 

 

Trond Taugbøl fra Riksantikvaren inviteres. I tillegg: 

Dag O. Hessen, Per Jordhøy, Hans Jacob Dahl. 

Per Dag 

Ellen 

 

 

 

14/17 Eventuelt   

    

 


